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Interpellation - Halkbekämpning 
Jag har tidigare uppmärksammat de stora bristerna som gäller vid halkbekämpning i Gävle 
kommun. I artiklar i GD och AB framkommer det också att de ekonomiska förhållandena för de 
företag som utför halkbekämpningen är för dåliga för att företagen långsiktigt ska kunna utföra 
tjänsterna.  

Till Arbetarbladet och Gefle Dagblad säger man: 

” – Allt fler maskinentreprenörer avstår att köra på kontrakt gällande snöröjning för att det är 
olönsamt. Att få tag i chaufförer och maskinister som vill jobba i jouruppdrag har blivit 
väsentligt mycket svårare. Ändrade familjesituationer där man ska hinna vabba, hämta och 
lämna på dagis och man kanske dessutom är ensamstående, det gör det svårare att kunna ta 
åt sig denna typ av uppdrag. 

– Ersättningarna för att gå i beredskap och låsa upp sig och inte kunna åka på skidsemester 
eller veta om man är hemma på julafton lockar väl inte tillräckligt heller. ” 

Det är Gävle kommuns ansvar att säkerställa att samhällets kärnverksamhet fungerar och till 
det hör naturligtvis halkbekämpning. Helgen 20 november och måndag den 21 november 
snöade det rikligt i Gävle. Tyvärr saknades alla insatser för att snöröja under söndagen vilket 
fick till effekt att bland annat bilvägar och gång och cykelbanor inte var halkbekämpade eller 
snöröjda alls. Det leder till stora besvär för de som använder barnvagn, permobiler, rullstolar 
eller andra hjälpmedel. Det är fullt normalt med snö på vinter i Sverige och då krävs det aktiva 
insatser för att ta bort nederbörden.  

Med anledning av ovanstående frågar jag Daniel Olsson (S) 
följande:  

- Vad avser ansvarig ordförande vidta för akuta åtgärder för att säkerställa att snö och 
halkbekämpningen fungerar tillfredsställande i vinter i Gävle kommun? 

Lars Beckman, ledamot av kommunfullmäktige  

 


